
Zápis a usnesení z 01/2013 zasedání Výboru pro
infrastrukturu ZHMP, ze dne 22.01.2013

Zasedání: 01/2013

Dne: 22. ledna 2013
Počátek jednání -
konec jednání: 14:00 - 14:45

Místo: Prostřední salonek primátora, 2.patro, Mariánské nám. 2, Praha 1

Přítomni Dle prezenční listiny

Přítomné členy Výboru pro Infrastrukturu ZHMP a hosty uvítala a jednání Výboru zahájila

místopředsedkyně Výboru Ing. Věra Šturmová z důvodu nepřítomnosti předsedy

Výboru Pavla Hurdy.

A Administrativně organizační záležitosti:

• Bod A.1 - Schválení programu 01/2013 zasedání Výboru pro infrastrukturu

ZHMP

Výbor pro infrastrukturu ZHMP schvaluje Program 01/2013 zasedání Výboru pro

infrastrukturu ZHMP. (Pro:Proti:Zdrželi se) (5:0:0)

• Bod A.2 - Schválení předešlého zápisu a volba ověřovatele zápisu Výboru

pro infrastrukturu ZHMP

K zápisu z 10. zasedání Výboru pro infrastrukturu ZHMP nebyla přítomnými členy Výboru

vznesena žádná připomínka, proto byl hlasován v předloženém znění.

Ověřovatelem zápisu Výboru pro infrastrukturu ZHMP byl navržen Ing. Jiří Nouza

K tomuto návrhu nebyly žádné protinávrhy ani připomínky.

Výbor pro infrastrukturu ZHMP schvaluje zápis z 10. zasedání a schvaluje Ing.

Jiřího Nouzu ověřovatelem zápisu Výboru pro infrastrukturu ZHMP.

(Pro:Proti:Zdrželi se) (5:0:0)



B Projednávaná témata

• Bod B.l - Zpráva o činnosti Výboru pro infrastrukturu ZHMP za II. pololetí

roku 2012

Bc. Denisa Stonáčková představila materiál a dodala, že byl vytvořen s pomocí zápisu

a materiálu z předešlých Výboru pro Infrastrukturu. Členům Výboru nabídla, zda chtějí

doplnit do zprávy o činnosti Výboru také docházku nebo další případné náležitosti.

Ing. Věra Šturmová dala prostor členům Výboru pro dotazy a připomínky. Následně na

to, uzavřela bod a nechala o bodě hlasovat.

Výbor pro infrastrukturu ZHMP schvaluje Zprávu o činnosti Výboru pro

infrastrukturu ZHMP za II. pololetí roku 2012 bez jakýkoliv námitek či

připomínek.

(Pro:Proti:Zdrželi se) (5:0:0)

• Bod B.2 - Zpráva o činnosti odboru městského investora - OMI za rok 2012

Ing. Josef Husák (OMI) představil bod a ujistil členy Výboru, že v případném zájmu o

jakékoliv doplňující informace ho mají kontaktovat. Informoval členy Výboru o softwaru

ve vývoji týkající se centralizace veškerých informacích o stavbách městského investora

a tudíž zlepšení přehledu plnění, finanční informovanosti a schopnosti reportu. Dále

dodal, že bylo vyčerpáno 804 milionu Kč z celkového rozpočtu 813 milionu Kč (viz.

materiál "OMI - souhrnný report Stavby TV 2012") a uvedl příklad několika staveb TV,

které nevyčerpali svů] rozpočet. Doplnil, že rozpočet na rok 2012 byl 614 milionu Kč, ale

v září roku 2012 se ho podařilo navýšit o 200 milionu Kč a podařilo se tuto sumu

dodatečně vyčerpat. Uvedl, že 47 stavebních akcí v městských částech bylo zrealizováno,

z nichž 19 se dokončí v roce 2013 a 59 dalších stavebních akcí je v přípravě. Dále dodal,

že v budoucnu má OMI v plánu co nejlépe nakládat s finančními prostředky a provádět

výstavby za co nejkratší možnou dobu a zaměřit se hlavně na připojení co nejvíce počtu

obyvatel na centrální splaškovou kanalizaci. Dále informoval členy Výboru o počtu nově

připojených obyvatel na splaškovou komunikaci, počet vystavěných běžných metru

kanalizace a počet metru čtverečních nově vybudovaných komunikací (viz. materiál "OMI

- souhrnný report Stavby TV 2012"). Nakonec členy Výboru informovalo získaných

dotací s částkou 24 milionu Kč, kde část byla získána z Ministerstva financí a o třech

zrušených výběrových řízen ích.



Ing. Věra Šturmová dala prostor členům Výboru pro dotazy.

Ing. Jiří Nouza se dotázal, z kolika zbylých výběrových řízení byly tyto tři zrušeny a

kolika výběrových řízení se týkal nový zákon č. 55/2012 Sb. Dále zda byly důvody

zrušení formálně právní?

Ing. Josef Husák odpověděl, že výběrové řízení probíhali hlavně do 1. dubna 2012,

tudíž se všechny řídili dle starého zákona. Výběrová řízení byly 3 a všechny byly zrušeny

z důvodu závažných změn zadání. Výběrové řízení na Zbraslavi bylo zrušeno

jednostranně Odborem městského investora z důvodu nesrovnalostí a zbylé dvě byly

zrušeny z důvodu změn ze strany zadavatele.

Ing V. Šenarová (Občanské sdružení "Za naši budoucnost") se přihlásila s dotazem

na Ing. Josefa Husáka, jdou-li platby týkající se výstavby tunelu Blanka přes Odbor

městského investora.

Ing. Josef Husák odpověděl, že platby týkající se tunelu Blanka spadají do kompetence

Odboru městského investora.

Ing. Věra Šturmová po prostoru pro dotazy a připomínky, uzavřela bod a nechala o

něm hlasovat.

Výbor pro infrastrukturu ZHMP bere na vědomí bod 8.2, bez jakýkoliv námitek či

připomínek.

(Pro:Proti:Zdrželi se) (5:0:0)

• Bod B.3 - Informace o plánu činnosti městského investora - OMI na rok

2013

Ing. Josef Husák představil materiál a informoval členy Výboru o rozpočtu s částkou

519 milionu, kde ambice na velikost částky se točili v řádkách 900 milionu Kč. Na základě

toho byl plán staveb na rok 2013 přizpůsoben. Dále členy Výboru informovalo částkách

uvedené v materiálu 1I0MI - souhrnný report Stavby TV 2013+" ohledně přípravy a

inženýringu a realizace staveb zahájené v roce 2012 a 2013. Dále hovořilo plánu

realizovaných akcí uvedených v materiálu a o plánovaném počtu připojených obyvatel na



splaškovou kanalizaci, její počet vystavěných běžných metru a plánovaný počet metru

čtverečních vybudovaných komunikací. Doplnil, že stavební akce z roku 2012 se

soustředili hlavně na rekonstrukci. Nakonec členům Výboru popsal stavby v tabulce

materiálu "OMI - souhrnný report Stavby TV 2013+" a uvedl, že jsou navíc v zásobě 2

stavby TV Kunratice a TV Stodůlky, v případě navýšení rozpočtu v průběhu roku. Uvedl,

že zeleně označené stavby v tabulce materiálu mají vysokou pravděpodobnost dokončení

v roce 2013 a modře označené jsou plánované vystavět v průběhu dalších let, do roku

2017.

Ing. Věra Šturmová dala prostor členům Výboru na dotazy a připomínky k bodu.

JUDr. Lubomír Ledl se dotázal, z jakých prostředku přišlo navýšení rozpočtu v roce

2012.

Ing. Josef Husák odpověděl, že navýšení rozpočtu proběhlo na jednání rozpočtového

zasedání a finanční prostředky byly v rámci rozpočtu Magistrátu HMP. Doplnil, že

rozpočtový plán prošel radou HMP.

Ing. Věra Šturmová po ponechání prostoru pro další dotazy či připomínky uzavírá bod a

nechává o něm hlasovat.

Výbor pro infrastrukturu ZHMP bere na vědomí bod 8.3, bez jakýkoliv námitek či

připomínek. (Pro:Proti:Zdrželi se) (5:0:0)

• Bod B.4 - Informace o realizaci TV - Slivec. etapa 0019 Kanalizace na Přídole

- Čakovice. etapa 0031 Kanalizace

Oderská

Ing. Josef Husák představil materiály k tomuto bodu, dvě vybrané stavby TV Slivenec a

Čakovice. Informoval členy Výboru, že obě stavby mají stejného investora (Hlavní město

Praha, OMI) a mandatáře (Zavos s.r.o.) a postupně informovalo veškerých detailech

obou staveb, jakou jsou termíny realizace a ukončení, investiční náklady, plánovaný

počet připojených ekvivalentních obyvatel a o plánovaném vybudování běžných metru

splaškové kanalizace (částky a hodnoty v materiálu "OMI - Stavba č.OOSOTV Slivenec,

etapa 0019 Kanalizace Na Přídole" a "OMI - Stavba č.3119 TV Čakovice, etapa 0031

Kanalizace Oderská"). Dále členům výboru krátce popsal mapu v obou materiálech a



popsal obrázek ze softwaru centralizace dat. Uvedl, že u staveb TV má Odbor městského

investora snahu realizovat stavby v co nejkratší době a co nejhospodárněji nakládat

s finančními prostředky. V případech nutného přerušení různých staveb, postupovat

logicky, aby se nevytvořil uzel a nezdrželi se návazné stavby. V materiálu TV Čakovice

připomněl důležitost výstavby "Čakovického sběrače", na který budou kanalizace

v Čakovicích napojeny a povedou do centrální splaškové kanalizace.

Ing. Věra Šturmová po prostoru na dotazy a na připomínky ukončila bod a nechala o

něm hlasovat.

Výbor pro infrastrukturu ZHMP bere na vědomí bod 8.4, bez jakýkoliv námitek či

připomínek. (Pro:Proti:Zdrželi se) (5:0:0)

• Bod B.5 - Materiály předkládané Ing. Pavlem Richterem - náměstkem

primátora pro oblast infrastruktury

Ing. Věra Šturmová požádala o přeskočení bodu. Náměstek primátora Ing. Pavel

Richter žádná materiály do zastupitelstva nepředkládá. O tomto návrhu nechala

hlasovat.

Výbor pro infrastrukturu ZHMP bere na vědomí bod 8.5, bez jakýkoliv námitek či

připomínek.

(Pro:Proti:Zdrželi se) (5:0:0)

• Bod B.6 - Diskuze. náměty. připomínky

Ing. Věra Šturmová nabídla členům Výboru a hostům prostor pro případné dotazy,

náměty či připomínky.

Bc. Denisa Stonáčková se dotázala členů Výboru na předběžnou docházku příštího

zasedání Výboru pro Infrastrukturu z důvodu termínu zasedání Výboru zasahujícího do

Jarních prázdnin. Požádala, zda-li by mohla být informována písemně.

Ing. Věra Šturmová po prostoru pro další dotazy či připomínky ukončila bod a nechala

o něm hlasovat.



Výbor pro infrastrukturu ZHMP bere na vědomí bod 8.6, bez jakýkoliv námitek či

připomínek.

(Pro:Proti:Zdrželi se) (5:0:0)

Následně na to místo předsedkyně Výboru Ing. Věra Šturmová ukončila 01/2013

Zasedání Výboru pro infrastrukturu.

Tajemník: Bc. Denisa Stonáčková

Ověřovatel: Ing. Jiří Nouza

Zapisovatel: Bc. Denisa Stonáčková

V Praze dne 4.2.2013




